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ВИСШ АДВОКАТСКИ СЪВЕТ 
 

ПРОТОКОЛ  
№ 63 

 ИЗНЕСЕНО, РЕДОВНО, ЗАСЕДАНИЕ 
НА ВИСШИЯ АДВОКАТСКИ СЪВЕТ 

Петък, 4 октомври  2024 г. 
Хотел „Верея“, Стара Загора 

(9,10 часа) 
 
На заседанието присъстват: 
1. Ивайло Дерменджиев, председател на ВАдвС 
2. Валя Гигова, зам.-председател на ВАдвС  
3. Златимир Жечев, зам.-председател на ВАдвС 
4. Красимир Краев, главен секретар на ВАдвС  
5. Албена Пискова   
6. Асен Георгиев  
7. Ели Христова    
8. Иван Чолаков 
9. Катерина Михайловска  
10. Красимир Недев 
11. Красимира Иванова  
12. Мария Ганева   
13. Стефка Въжарова  
14. Ценимир Братоев  
Снежина Христова, председател на Висшия контролен съвет 
Николинка Мянкова, член на Висшия контролен съвет 
Илонка Райчинова, председател на Висшия дисциплинарен съд 
Ива Згурова-Шопова, зам.-председател на САК  
Резервни членове: 
Атанас Стоянов  
Йордан Цветанов 
Петър Славов, (в 9,29 часа) 
Калина Петрова – член на Националното бюро за правна помощ  
Председатели на колегии на ротационен принцип: 
Златина Йовчева, председател на АК – Стара Загора 
Катя Климентова, председател на АК – Враца 
Емил Велинов, председател на АК – Кюстендил  
Ивайло Арнаудов, АК – Плевен 
Отсъстват: 
Нина Седефова 
Александър Кашъмов 
Стефан Гугушев  
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Дневен ред: 
1. Доклад на председателя на Висшия адвокатски съвет за 

изпълнението на някои решения на съвета, за проведени мероприятия с 
участието на представители на съвета от датата на предходното 
заседание, както и за предстоящи мероприятия, в които представители 
на Висшия адвокатски съвет следва да вземат участие. 

Докладва: д-р Ивайло Дерменджиев, 
   председател на Висшия адвокатски съвет 
2. Финансови въпроси. 
Докладва: Красимир Краев, 
      главен секретар на Висшия адвокатски съвет  
3. Правни мнения и становища. 
Докладва: Валя Гигова, 
         зам.-председател на Висшия адвокатски съвет  
4.Точка Разни. 
Докладва: Красимир Краев, 
   главен секретар на Висшия адвокатски съвет  
 

ПРЕДС. ИВАЙЛО ДЕРМЕНДЖИЕВ: Колеги, имаме кворум –14 
основни членове, само Нина Седефова отсъства, можем да заседаваме и 
вземаме решения.  

Благодаря, колега Йовчева, за организацията, мисля, че е добре 
дотук – чуваме се добре, вписваме се в стрийминга, нищо чудно да се 
окаже по-добър от нашия, който правим във Висшия адвокатски съвет.  

……….. 
* * * 

 
Висшият адвокатски съвет с 14 гласа "за" единодушно прие 

Решение № 1412 
Одобрява извършените разходи над 3000 (три хиляди) лв. за 

периода 25.09.-01.10.2024 г., съгласно т. 1 от Финансовия доклад на 
главния секретар с вх. №1749/02.10.2024 г. 

 
* * * 

 
Висшият адвокатски съвет с  14 гласа "за" единодушно прие  

Решение № 1413 
На основание чл. 11, ал. 6 от Наредба № 2 за условията и реда 

за провеждане на изпита за адвокати и младши адвокати Висшият 
адвокатски съвет обявява общ списък на участниците в изпита (297 
на бр.).  

Списъкът да бъде публикуван на страниците на Висшия 
адвокатски съвет в интернет три дни преди провеждане на изпита.  

 
 

* * * 
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Висшият адвокатски съвет с 14 гласа "за" единодушно прие 
Решение № 1414 

Определя работна група в състав Ценимир Братоев - 
ръководител, и членове – Илонка Райчинова, Йордан Цветанов и 
Стефка Въжарова, която да проучи въпроса за промяна в статута на 
Фондация Център за обучение на адвокати "Кръстю Цончев" от 
частна в обществена полза. 

 

* * * 
 

Висшият адвокатски съвет с 14 гласа "за" единодушно прие 
Решение № 1415 

Избира за главен редактор на списание "Адвокатски преглед" 
проф. Ангел Калайджиев. 

 
* * * 

 

Висшият адвокатски съвет с 14 гласа "за" единодушно прие  
Решение № 1416 

1. Приема за сведение становището с вх.№1755/03.10.2024 г. на 
Ирина Богданова – правен експерт при Висшия адвокатски съвет, по 
постъпило искане вх.№270/06.02.2024 г. от ХХХ.  

2. Приема, че е налице противоречива практика по два 
въпроса, които касаят приложението на чл. 98 ЗС, чл. 64 ЗС, чл. 38, 
ал. 3 ЗС. 

3. Приема, че ще сезира ВКС с искане за иницииране на 
тълкувателно дело, като дава възможност на всички членове на 
Висшия адвокатски съвет в едномесечен срок (считано от 4.10.2024 
г.) да направят искания за допълване или за изменение на 
формулираните в становището въпроси и да сочат противоречива 
съдебна практика. 

 
* * * 

 
Висшият адвокатски съвет с 10 гласа "за", без "против" и 4-

ма "въздържали се"  прие  
Решение № 1417 

Споделя и подкрепя разбирането на Висшия дисциплинарен 
съд относно независимостта на Висшия дисциплинарен съд. Но 
Висшият адвокатски съвет по повод питането на адвокатските 
колегии счита, че разноски от адвокатските съвети в 
дисциплинарните производства, когато дисциплинарно обвиненият 
адвокат е оправдан, не се дължат с оглед разпоредбата на чл. 143, ал. 
1 от Закона за адвокатурата.  
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Това становище на Висшия адвокатски съвет изразява 
принципното му разбиране по въпроса, не е намеса в работата нито 
на съдилищата към адвокатските колегии и не е задължително за 
Висшия дисциплинарен съд. 

 
* * * 

 
Висшият адвокатски съвет с 14 гласа "за" единодушно прие 

Решение № 1419 
Възлага на ХХХ изготвянето на Юбилеен сборник 100 години 

независима адвокатура – 1925-2025 г., съобразно параметрите, 
дискутирани в днешното заседание на Висшия адвокатски съвет, 
както и да представи оферта във връзка с възложения ангажимент. 
(вх. № 1768/04.10.2024 г.) 

 

(13,15 часа) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ: 

ПРЕДСЕДАТЕЛЯТ НА  

ВИСШИЯ АДВОКАТСКИ СЪВЕТ 

Д-Р ИВАЙЛО ДЕРМЕНДЖИЕВ 

 

 

Изготвил протокола: 

(Е. Бончевска) 

 
Забележка: Непубликуваните решения се отнасят до дисциплинарни 

и индивидуални преписки. В протокола са заличени и текстовете, които 
съдържат лична чувствителна информация за адвокати и лични данни, които 
към настоящия момент съставляват търговска тайна на Висшия адвокатски 
съвет спрямо трети лица. 


